

嘉許及獲獎

RECOGNITIONS AND AWARDS



展才設計 2017 比賽

「展才設計」(Youreable Fashion Design) 是香港理工大學紡織及製衣學系服務研習計劃其中一項活動，也是大學和社區合作的成功例子之一。

扶康會一直積極支持「展才設計」活動，本會不但鼓勵服務使用者參與其中，更連續三年成為協辦機構，推動此項有意義的活動。「展才設計 2017」頒獎禮於 2017 年 4 月 8 日（星期六）假尖東唯港薈舉行，本屆活動共收到 296 份作品，經評委審慎評核，共選出二十份入選佳作。本會葵興職業發展中心的服務使用者沈鷹揚有幸成為其中一位入選者。他以自己喜歡的動物——蛇作為設計主題，並邀請了著名電台節目主持李志剛先生作為其模特兒，在台上演繹他的作品。

除了由模特兒演繹二十套入選佳作外，同場亦展示了「快樂印秘」的 10 項得獎作品。「快樂印秘」的所有印花圖案均是由理工大學學生以傷健人士之畫作為藍本，配上不同之花布設計技巧印製，並以這些獨特的布料設計成別樹一格的時尚服飾。本會服務使用者胡碧珊、張少麟及黃世傑的畫作均有入選。



Youreable Fashion Design 2017

“Youreable Fashion Design” is one of the service-learning projects held by the Institute of Textiles and Clothing, The Hong Kong Polytechnic University (PolyU) for the 7th time. It is a prime example of successful collaboration between PolyU and the community.

To support this meaningful event, Fu Hong Society has been one of the co-organisers for three consecutive years and has encouraged our service users to actively take part in it. The award ceremony of “Youreable Fashion Design 2017” was held on 8 April 2017 (Saturday) at Hotel Icon. The competition attracted 296 submissions and 20 fabulous designs were selected by the adjudication panel for the awards. The Society is pleased that our service user SHUM Ying-yeung, Yenson from Kwai Hing Vocational Development Centre was awarded in the Ceremony. Ying-yeung adopted his favourite animal, “Snake”, as the design theme and invited renowned radio host Mr. LEE Chi-kwong to dress in the outfit at the catwalk show during the ceremony.



Apart from the 20 fabulous designs being selected for the catwalk show, the ceremony also featured another catwalk show for the 10 winning entries of “Merry Print”. All the “Merry Print” fabrics were designed by PolyU students based on the drawings of persons with disabilities, including those from WU Pik-shan, CHEUNG Siu-lun and WONG Sai-kit, service users of the Society. A series of fashionable outfits were also developed from the “Merry Print” fabrics.

